
M eland kommune

Møteprotokoll
for

Kommunestyret

Møtedato: 14.02.2018
Møtestad: Kommunestyresalen
Møtetid: 15.00 - 17.50

Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv.

Medlemmene var innkalla i skriv dat. 07.02.18 og møtet var kunngjort i pressa 12.12.17 og 07.02.18.

Ved opprop var 26 medlemmer til stades, møtande varafolk medrekna.

Av 27 medlemmer var 26 til stades ved handsaming av sak 01 – 09.

Ordførar takka kommun estyret for blomehelsing til 50 - årsdagen.

Kommunestyret hadde pause frå kl. 15:45 – 16:10.

I starten av møtet orientert Helga Irene Ellingsen i Masfjorden kommune (vertskommune) og
prosjektmedarbeidar Oddrun Kari Storheim Hoe l om "Nordhordland – saman om velferdsteknologi".

Victor Ebbesvik, KS Vest orienterte om undersøking knytt til lokaldemokrati, i regi av KS.
Kommunestyremedlemmene svarte på spørsmåla i demokratiundersøkinga i papirutgåve.

Møtedeltakarar Parti Rolle
Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar
Nils Marton Aadland H Varaordførar
Anne Grete Eide AP Medlem
Erling Rønnestad KRF Medlem
Tormod Skurtveit AP Medlem
Kjersti Vikebø Nesse AP Medlem
Asbjørn Larsen AP Medlem
Tom Inge Karlsen AP Medlem
Thomas H. Wallem H Medlem
Fredrik Seliussen H Medlem
Sigmund Larsen FrP Medlem
Øyvind Bratshaug FrP Medlem
Ørjan Evald Kristiansen Uavh Medlem
Sølvi Norunn Knudsen SP Medlem
Rune Lekven Skår SP Medlem
Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem
Stian Lavik KRF Medlem
Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem
Beate Seveline Eknes Uavh Medlem
Karina Garnes Reigstad MDG Medlem
Astrid Anne Fjeldstad SP Medlem
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Åshild Aamli MDG Medlem 

Berit Ohnstad AP Varamedlem 

Marthe Aadland H Varamedlem 

Steinar Erstad H Varamedlem 

Dag Erik Hagesæter FrP Varamedlem 

  

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti 

Henriette Fennelly FrP 

Mabel Johansen H 

Morten Klementsen BF 

Øystein Berland Blom H 

Åse Nina Sudmann AP 

 

 
Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Martin W. Kulild, personal- og organisasjonssjef  
Kari Anne Iversen og sektorsjef teknisk Anny Bastesen. 
 
 
 
Protokollførar: Randi Hilland 
 
 
 

15. februar 2018 
 
 

Øyvind H. Oddekalv 
Ordførar 

 
 
 
 

Randi Hilland                                                                                                                Nils Marton Aadland 
Konsulent                                                                                                                             varaordførar 
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

01/2018 Godkjenning av innkalling og sakliste 

02/2018 Godkjenning av møteprotokoll frå møte 13.12.17 

03/2018 Referatsaker 

04/2018 Orientering om status Alver kommune 

05/2018 Omorganisering av IKTNH og oppstart av utgreiing knytt til ei eventuell utviding av IKT-

samarbeidet 

06/2018 Utviding av Meland kyrkjegard og oppstart av planprosess 

07/2018 Utviding av disposisjonsrett gnr/bnr 27/191 Moldekleiv for Austebygda Fritidspark 

08/2018 Temaplan for idrett, folkehelse og friluftsliv 2014 - 2019 - 1. rullering av handlingsplan 

for 2018/19 

09/2018 Stadfesting av planprogram for rullering av kommuneplanen sin arealdel på deltema 
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01/2018: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
Ordførar opplyste om at det var kome inn 2 grunngitte spørsmål, som det vil verte svara på i slutten 
av møtet. 
 
 
KS - 01/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

02/2018: Godkjenning av møteprotokoll frå møte 13.12.17 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møteprotokoll frå møte 13.12.17 vert godkjent. 

 
14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 02/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Møteprotokoll frå møte 13.12.17 vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

03/2018: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meldingane vert tekne til orientering. 

 
14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
Sølvi Knudsen refererte skriv nr 7, og ville ha svar på kva konsekvensar tilbakemeldinga frå Statens 
Vegvesen har. 
 
Ordførar svarte. 
 
KS - 03/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Meldingane og orienteringa vert tekne til orientering. 

 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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04/2018: Orientering om status Alver kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
Ordførar orienterte frå møta i Fellesnemnda og temamøte som hadde vore i januar og februar. 
 
 
KS - 04/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

05/2018: Omorganisering av IKTNH og oppstart av utgreiing knytt til ei eventuell utviding 
av IKT-samarbeidet 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
1. Meland kommune vedtek omorganisering av IKT Nordhordland til § 27 som eit 

interkommunalt samarbeid med eit felles styre og dei nye vedtektene som er vedlagt 
saka.  

2. Meland kommune vedtek oppstart av konseptfase som skal utgreie spørsmålet om 
utviding av samarbeidet, i tråd med vedlagte prosjektmandat. 

 

 
14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak fekk 25 røyster for, (7 AP, 5 H, 3 SP, 3 KrF, 2 FrP, 2 MDG, 1 V, 2 
Uavh), 1 røyst mot, (FrP), og er såleis vedteke. 
 
 
KS - 05/2018 VEDTAK (mot 1 røyst): 

1. Meland kommune vedtek omorganisering av IKT Nordhordland til § 27 som eit 
interkommunalt samarbeid med eit felles styre og dei nye vedtektene som er vedlagt saka.  

2. Meland kommune vedtek oppstart av konseptfase som skal utgreie spørsmålet om utviding 
av samarbeidet, i tråd med vedlagte prosjektmandat. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

06/2018: Utviding av Meland kyrkjegard og oppstart av planprosess 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner at Alternativ A med oppgradert tilkomstveg vert valt som lokalisering 
for vidare utviding av Meland kyrkjegard. Kommunestyret ber Rådmannen sette i gang 
reguleringsplanprosess for området. 

 



6 
 

14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Tilleggsframlegg frå Nils Marton Aadland, H:  
I planprosessen bør ein også vurdere om overskotsmasse frå prosjektet kan nyttast til omlegging av 
FV 244 ved Meland kyrkje. 
 
Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegget frå Nils Marton Aadland vart samrøystes vedteke. 
 
 
KS - 06/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at Alternativ A med oppgradert tilkomstveg vert valt som lokalisering for 
vidare utviding av Meland kyrkjegard. Kommunestyret ber Rådmannen sette i gang 
reguleringsplanprosess for området. 
I planprosessen bør ein også vurdere om overskotsmasse frå prosjektet kan nyttast til omlegging av 
FV 244 ved Meland kyrkje. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

07/2018: Utviding av disposisjonsrett gnr/bnr 27/191 Moldekleiv for Austebygda 
Fritidspark 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Austebygda Fritidspark får disposisjonsrett på gnr/bnr 27/191 for ein tidsperiode på 20 år.  
Disposisjonsretten er knytt til formålet om etablering og drift av nærmiljøanlegg.   

 
30.01.2018 UTVAL FOR LEVEKÅR 
 
 
ULK - 09/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Austebygda Fritidspark får disposisjonsrett på gnr/bnr 27/191 for ein tidsperiode på 20 år.  
Disposisjonsretten er knytt til formålet om etablering og drift av nærmiljøanlegg.   

 
14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 07/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Austebygda Fritidspark får disposisjonsrett på gnr/bnr 27/191 for ein tidsperiode på 20 år.  
Disposisjonsretten er knytt til formålet om etablering og drift av nærmiljøanlegg.   

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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08/2018: Temaplan for idrett, folkehelse og friluftsliv 2014 - 2019 - 1. rullering av 
handlingsplan for 2018/19  
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner rulleringa av handlingsplan for Temaplan for idrett, folkehelse og 
friluftsliv 2014–2019, slik den ligg føre i vurderinga.  

 
30.01.2018 UTVAL FOR LEVEKÅR 
 
 
ULK - 11/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner rulleringa av handlingsplan for Temaplan for idrett, folkehelse og 
friluftsliv 2014–2019, slik den ligg føre i vurderinga.  

 

 
14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 08/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner rulleringa av handlingsplan for Temaplan for idrett, folkehelse og 
friluftsliv 2014–2019, slik den ligg føre i vurderinga.  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

09/2018: Stadfesting av planprogram for rullering av kommuneplanen sin arealdel på 
deltema 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
I medhald av plan- og bygningslova §11-3, godkjenner kommunestyre planprogram for rullering av 
kommuneplanen sin arealdel på tema. 

 

 
31.01.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 10/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
I medhald av plan- og bygningslova §11-3, godkjenner kommunestyre planprogram for rullering av 
kommuneplanen sin arealdel på tema. 
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14.02.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Framlegg til vedtak frå Miljøpartiet Dei Grøne v/Karina Garnes Reigstad: 
 
I medhald av plan- og bygningslova §11-3, godkjenner kommunestyre planprogram for rullering av 
kommuneplanen sin arealdel på tema. 

·  Areal for havbruksnæring på land og vann, samt areal for djupvasskai 
·  Reiselivsrealtert næringsutvikling til dømes Meland golf 
·  Areal for parkering til attraktive turområder og rasteplasser 
·  Areal for gjenbruksmassar( diverse typar jord og stein) i kommunen 
·  Vurdere område for ny barneskule i området Frekhaug - Dalstø 

Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak fekk 21 røyster for, (7 AP, 5 H, 3 FrP, 3 SP, 3 KrF), 5 røyster 
mot, og er såleis vedteke. 
Framlegget frå Miljøpartiet Dei Grøne fekk 5 røyster for, (2 MDG, 2 Uavh, 1 V), 21 røyster mot, og 
fall. 
 

 
KS - 09/2018 VEDTAK (MOT 5 RØYSTER): 
I medhald av plan- og bygningslova §11-3, godkjenner kommunestyre planprogram for rullering av 
kommuneplanen sin arealdel på tema. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Grunngitte spørsmål frå Øyvind Bratshaug, FrP i kommunestyret 14.02.2018 
  

1. Status i arbeidet med ny vei Rossland – Fløysand?  
 

2) Det har kommet innspill om at penger til salting/brøyting av kommunal vei er brukt for                    
          sesongen?  
 

a. Stemmer dette?  

b. Hva er løsningen?  

c. Er det behov for å endre prioriteringer?  
 

Mvh  
Øyvind Bratshaug 
 

Svar på grunngitt spørsmål 1 frå representanten Øyvind Bratshaug (FrP) i Meland 
kommunestyre 14.02.18 

 
Det ligg ikkje føre godkjent reguleringsplan. Grunnundersøking langs traséen er gjennonført.  
På grunn av dårlege grunnforhold over ca 800 meter i søre del av prosjektet ved Leiro, vil det bli bygd 
ny veg øst for eksisterande trasé. Resten av strekningen vil bli utbetra med gang- og sykkelveg. 
 
Det er gjennomført workshop for å vurdere alternativ trasé og det pågår arbeid med ein 
silingsrapport for anbefalt trasé. Reknar med at vi får rapporten før vinterferien. 
 
Antatt framdrift planarbeidet: Ferdig planforslag innan 2018. Godkjent reguleringsplan innan våren 
2019. 
 
Anslag våren 2019 
 
Antatt anleggsstart 2021 
 
Øyvind H. Oddekalv 
ordførar 
 

Svar på grunngitt spørsmål 2 frå representanten Øyvind Bratshaug (FrP) i Meland 
kommunestyre 14.02.2018 

 
Vi følgjer gjeldande tenestestandard når deg gjeld brøyting og strøing. Den seier noko om nivå på 
tenesta og prioriterte område, som for andre tenester vi leverer. 
 
Budsjettet er sett opp ut frå årelang erfaring med kva det kostar å drive vintervedlikehald i tråd med 
denne standarden. 
Det er ikkje budsjettmidlar til å heve nivået eller frekvensen på vintervedlikehaldet. Det må i så fall 
skje i den årlege budsjettbehandlinga, gjennom auka budsjett og på bakgrunn av politiske 
prioriteringar. 
 
Eventuelle budsjettavvik blir handterte innanfor tenesteområda samla sett. 
 
Martin W. Kulild 
rådmann 
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